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Read all of this leaflet carefully before you start taking Panadol Migraine.
It contains important information for you.
Follow the instructions to get the best results.
• Keep this leaflet, you may need to read it again.
• Ask a doctor or a pharmacist if you need more information or advice.
• For Migraine indication: contact a doctor if your migraine is not relieved or

worsens after first dose.
• For Minor Aches and Pains indication: contact a doctor if your pain is severe,

if it does not improve within 10 days or gets worse, if your fever does not
improve within 3 days or gets worse.

• If any of the side effects gets serious or if you notice any side effects not
listed in this leaflet, please tell your doctor or pharmacist.

What is in Panadol Migraine
Each Panadol Migraine caplet contains 250 mg of Paracetamol, 250 mg of
acetylsalicylic acid and 65 mg of caffeine.
The caplets also contain the following inactive ingredients: benzoic acid,
camauba wax, FD&C blue 1#, hydroxypropylcellulose, hypromellose,
microcrystalline cellulose, mineral oil, polysorbate 20, povidone, propylene glycol,
simethicone emulsion, sorbitan monolaurate, stearic acid, titanium dioxide.
Available in pack of 24 caplets.

What is Panadol Migraine for
Panadol Migraine treats migraine.
Panadol Migraine temporarily relieves minor aches and pains due
to headache, a cold, arthritis, muscular aches, sinusitis, toothache,
premenstrual and menstrual cramps.

Check before you take Panadol Migraine
Do not take Panadol Migraine:
• if you have ever had an allergic reaction to any other pain reliever/fever reducer.
• if you already take any other products containing Paracetamol (see

Overdose warning).
If any of these apply to you, do not take Panadol Migraine, and speak to your
doctor or pharmacist.

Take special care with Panadol Migraine
Check with your doctor or pharmacist before taking Panadol Migraine
• in case of Reye’s syndrome: children and teenagers who have or are

recovering from chicken pox or flu-like symptoms should not use this
product. When using this product, if changes in behaviour with nausea and
vomiting occur, consult a doctor because these symptoms could be an early
sign of Reye’s syndrome, a rare but serious illness.

• if you have an allergy alert: acetylsalicylic acid may cause a severe allergic
reaction which may include: hives, facial swelling asthma (wheezing) and shock.
• if you have:
• never had migraines diagnosed by a health professional
• a headache that is different from your usual migraines
• the worst headache of your life
• fever and stiff neck
• headaches beginning after or caused by a head injury, exertion,

coughing or bending
• experienced your first headache after the age of 50
• daily headaches, a migraine so severe asto require bed rest
• problems or serious side effects from taking pain relievers/fever reducers
• vomiting witl your migraine headache.
• if you suffer from asthma, ulcers, bleeding disorders, stomach problems

such as heartburn, upset stomach, or stomach pain that do not go away
or return.

If any of the above apply, do not take Panadol Migraine before talking to your
doctor or pharmacist.

Taking Panadol Migraine with food and drinks
• Alcohol warning: if you consume 3 or more alcoholic drinks every day, ask

your doctor whether you should take Paracetamol and acetylsalicylic acid
or other pain relievers/fever reducers. Paracetamol and acetylsalicylic acid
may cause liver damage and stomach bleeding.

• Caffeine warning: the recommended dose of this product contains about as much
caffeine as a cup of coffee. Limit the use of caffeine-containing medications, foods,
or beverages while taking this product because too much caffeine may cause
nervousness, irritability, sleeplessness, and occasionally, rapid heart beat.

Taking other medicines
If you are taking any of the following medicines
Make sure your doctor or pharmacist knows about all medicines —
prescription or over-the-counter - you are taking, in particular.
• anticoagulants (blood thinning)
• medicines used to treat diabetes, gout or arthritis
• any other drug, any other product that contains Paracetamol, acetylsalicylic

acid or any other pain reliever/ fever reducer.
• Caution is advised if paracetamol is administered concomitantly with

flucloxacillin due to increased risk of high anion gap metabolic acidosis (HAGMA),
particularly in patients with severe renal impairment, sepsis, malnutrition and
other sources of glutathione deficiency (e.g. chronic alcoholism), as well as
those using maximum daily doses of paracetamol. Close monitoring, including
measurement of urinary 5-oxoproline, is recommended.

• Please inform your doctor or pharmacist if you are taking flucloxacillin
(antibiotic), due to a serious risk of blood and fluid abnormality (high
anion gap metabolic acidosis) that must have urgent treatment and which
may occur particularly in case of severe renal impairment, sepsis (when
bacteria and their toxins circulate in the blood leading to organ damage),
malnutrition, chronic alcoholism, and if the maximum daily doses of
paracetamol are used.

Also make sure your doctor or pharmacist knows about your medical history
and especially if you are under a doctor’s care for any serious condition.

Pregnancy and breast-feeding
If pregnant or breast-feeding
Ask your doctor or pharmacist before use. It is especially important not to use
acetylsalicylic acid during the last 3 months of pregnancy unless definitely
directed to do so by a doctor because it may cause problems in the unborn
child or complications during delivery.

How to take Panadol Migraine
• For Migraine indication:
Adults: take 2 caplets with a glass of water, do not take more than 2 caplets in
24 hours, unless directed by a doctor.
Under 18 years of age: ask a doctor.
• For Minor Aches and Pains indications:
Adults and children 12 years and over: take 2 caplets every 6 hours, do not take
more than 8 caplets in 24 hours.
Children under 12 years: ask a doctor.
Drink a full glass of water with each dose.
Overdose waming: do not take more than directed. Taking more than the
recommended dose can cause serious health problems, including serious liver
damage. In case of overdose, contact your doctor immediately or contact a
Poison Control Centre. Quick medical attention is critical for adults as well as
for children even if you do not notice any signs or symptoms.
For Migraine indication: stop take Panadol Migraine and consult your doctor if
your migraine is not relieved or worsen after first dose or if new/unexpected
symptoms occur.
For Minor Aches and Pains indication: do not take Panadol Migraine for more
than 10 days for pain or 3 days for fever without consulting your doctor. If
symptoms persist or worsen, or if new symptoms occur, consult your doctor.

What side effects can Panadol Migraine have
Like all medicines, Panadol Migraine can sometimes cause unwanted effects
in some people.

If you experience any of the following, stop using Panadol Migraine and check
with your doctor immediately:
• allergic reaction,
• stomach pain or upset getting worse or ming,
• painful area becomes red or swollen,
• ringing in the ears or loss of hearing.
If you notice any other effects that you think could be caused by Panadol
Migraine, tell your doctor or pharmacist.

How to store Panadol Migraine
• Bottles and blisters: do not store above 30 °C.
• Pouches: do not store above 25 °C.
• Do not take the caplets after the expiry date shown on the outer pack

Keep out of the reach and sight of children.
Manufactured by
Haleon US Inc.Lincoln/USA

MAH
Haleon US Holding LLC,Warren,USA

Information update: July 2024

Trademarks are owned by or licensed to the Haleon group of companies

(THIS ISA MEDICAMENT)
a. Medicament is a product which affects your health, and its consumption

contrary to instructions is dangerous for you.
b. Follow strictly the doctor’s prescription, the method of use, and

the instructions of the pharmacist who sold the medicament.
c. The doctor and the pharmacist are experts in medicine, its benefits and risks.
d. Do not by yourself interrupt the period of treatment prescribed.
e. Do not repeat the same prescription without consulting your doctor.

Keep medicament out of reach of children.
Council of Arab Health Ministers
Union of Arab Pharmacists.
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تحتوي بانادول مايجرين. بتناول قبل أن تبدأ هذه النشرة بعناية إقراً
على  للحصول التعليمات هذه النشرة على معلومات هامة لك. إتبع

النتائج. أفضل
لقراءتها ثانية تحتاج النشرة، فقد إحتفظ بهذه •

المعلومات أو من المزيد لمعرفة بحاجة كنت الصيدلاني إذا أو اسأل الطبيب 	•
النصائح.

لم لعلاج الصداع النصفي )الشقيقة(: اتصل بالطبيب إذا تستعمله كنت إذا 	•
شدّته  إذا زادت أو منه، تعاني الذي )الشقيقة( النصفي الصداع حدّة تخفّ

الأولى. الجرعة بعد
كان  والأوجاع البسيطة: اتصل بالطبيب إذا لعلاج الآلام تستعمله كنت إذا 	•

الدواء تناول من أيام عشرة خلال يتحسن لم إذا منه شديدًا، تعاني  الألم الذي
سوءَاً. ازادت ثلاثة أيام أو خلال تنخفض الحرارة لم إذا سوءًاً، إذا ازداد أو

غير جانبياً تأثيرًا لاحظت إذا أو أي من التأثيرات الجانبية خطيرًا أصبح إذا 	•
الاتصال بالطبيب أو بالصيدلاني. فالرجاء في هذه النشرة، مذكور

مايجرين بانادول في يوجد ماذا
٢٥٠ملغ باراسيتامول، من على٢٥٠ملغ مايجرين بانادول قرص من يحتوي كل

كافيين. و٦٥ملغ أسيد ساليسيليك أسيتيل
كارنوبا،  شمع أسيد، بنزويك التالية: الفعّالة غير المواد على أيضاً الأقراص تحتوي

هايبروميلوز، سيلولوز، بروبيل هايدروكسي ۱# الأزرق الطعام ملوّن
بوفيدون،  ،۲۰ سولبت زيت معدني، بولي سيلولوز، مايكروكريستالين،

ستياريك مونولوريت، سوربيتان سيميثكون، مستحلب غليكول، بروييلين
ديوكسيد. تيتانيوم أسيد،

على ۲٤ قرصًا. في عبوات تحتوي يتوفر
يستعمل بانادول مايجرين لماذا

)الشقيقة(. النصفي يعالج بانادول مايجرين الصداع
بسبب الحادثة البسيطة والآلام الأوجاع مؤقتاً مايجرين بانادول يخفف

الأنفية، الجيوب إلتهاب العضلات، أوجاع المفاصل، إلتهاب الزكام، الصداع،
لها. والسابقة الشهرية الدورة تقلصات آلام الأسنان،

مايجرين بانادول تتناول أن قبل
مايجرين: بانادول تتناول لا

	 كنت قد أصبت في أي وقت مضى بحساسية تجاه أي من مزيلات الألم /• . إذا
الحرارة. خافضات

	 )راجع • باراسيتامول على يحتوي مستحضر آخر بتناول أي بدأت قد كنت إذا
الجرعة(. زيادة تحذيرات

أو الطبيب إلى تتناول وتحدث عليك، فلا الحالات تنطبق هذه من أي كانت إذا
ني. الصيدلا

مايجرين بانادول تناول عند خاصة عناية أخذ يجب
بانادول مايجرين تناول الصيدلاني قبل طبيبك أو راجع مع

	 المصابون • والمراهقون الأطفال يمتنع أن يجب راي: متلازمة حالة . في
للإنفلونزا المشابهة الأعراض أو الماء( )جدري الحماق من يتعافون الذين أو
الطبيب استعمال هذا المستحضر، استشر استعمال هذا المستحضر. عند عن
الأعراض قد تكون  هذه لأن وقي، في السلوك مع غثيان تغيرات ظهرت إذا

لكن خطيرًا. ً التي تعتبر مرضًا نادرا لمتلازمة راي العلامات المبكرة
	 تفاعلات• أسيد ساليسيليك أسيتيل يسبب قد بالحساسية: مهدداً كنت إذا

)صفير  ربو الوجه، تشمل: شرى )ارتكاريا(، تورم قد شديدة تحسسية
صدمة. وحالة الصدر(

	 في حالة:•
	 مختص• طبيب قبل من النصفي الصداع بحالة أن شُخّصت لم يسبق
	 إليك• المألوفة بالنسبة النصفي الصداع حالات عن يختلف بصداع إصابتك
	 في حياتك• حالة صداع إصابتك بأسوأ
	 الرقبة• وتيبسّ إصابتك بارتفاع الحرارة
	 شديد،• جهد رضي في الرأس، عن حادث أو نتج بعد بدأ إصابتك بصداع

انحناء سعال أو
	 من سن الخمسين• حالة صداع اصابتك بأول
	 الراحة• يُلزمك على جدًا نصفي شديد يومياً، أو بصداع بالصداع اصابتك

السرير في
	 •/ الألم مزيلات تناول بسبب خطيرة جانبية تأثيرات أو بمشاكل إصابتك

الحرارة خافضات
	 النصفي.• نوبات الصداع بقيء مع إصابتك
	 المَعِدية• المشاكل النزفية، الاضطرابات القرحات، الربو، من تعاني كنت إذا

المَعِدي الذي لا يذهب ولا يتراجع. الألم المعدة، أو واضطراب المَعِدية كالحرقة
مايجرين بانادول تتناول فلا عليك، تنطبق السابقة الحالات من أي كانت إذا

الصيدلاني أو طبيبك تستشير أن قبل
والشراب مايجرين مع الطعام بانادول تناول

	 أو أكثر من المشروبات • كؤوس ثلاثة تتناول الكحول: إذاكنت تحذيرمن
باراسيتامول تناول بإمكانك إذا كان طبيبك فاسأل يوم، كل الكحولية

الحرارة. الألم/خافضات مزيلات من غيرهما أو أسيد ساليسيليك والأسيتيل
معدياً. ونزفاً يسببان أذية للكبد أسيد قد باراسيتامول والأسيتيل ساليسيليك

	 المستحضر • بها من هذا الموصى الجرعة الكافيين: تحتوي من تحذير
ما تتناوله  حدد ما يحتويه فنجان من القهوة. تقارب من الكافيين على كمية

هذا  تناول الكافيين أثناء على مشروبات تحتوي أو أطعمة أدوية، من
الاستثارة، النرفزة، تسبب الكافيين من الكبيرة الكميات لأن المستحضر

القلب أحياناً. تسرع تسبب كما الأرق،
أخرى أدوية تناول

التالية الأدوية من أي تتناول إذا كنت
سواء تتناولها، التي الأدوية بكافة الصيدلاني أو طبيبك إخبار على إحرص

وصفة غير من تحصل عليها التي أو الطبيب يصفها التي الأدوية من كانت
وخاصة: طبية،

	 الدم(• )مميعّات مضادات التجلطّ
	 المفاصل• التهاب أو النقرس ي، السكر لعلاج تستعمل التي الأدوية
	 على باراسيتامول، الأسيتيل • يحتوي آخر آخر، أو أي مستحضر أي دواء

للحرارة. خافض للألم / مزيل أي أو أسيد ساليسيليك

للألم مسكن
أسيد ٢٥٠ملغ أسيتيل سليسيليك

٢٥٠ملغ باراسيتامول
٦٥ملغ كافيين

Migraine
Acetylsalicylic acid 250 mg
Paracetamol 250 mg
and Caffeine 65 mg
pain reliever

	 مع • الباراسيتامول بالتزامن تناول في حالة توخي الحذر يجب
زيادة خطر الإصابة بالحماض الأيضي المرتفع  بسبب فلوكلوكساسيلين
المصابين بالقصور المرضى لدى خاصةً ،)HAGMA( الفرق الأنيوني

لنقص الغلوتاتيون أخرى ومصادر الحاد، والتسمم، وسوء التغذية الكلوي
الحد يتناولون الذين وكذلك المزمن( الكحول إدمان المثال، سبيل )على

والتي من الباراسيتامول. ينصح بالمراقبة الدقيقة، اليومية الأقصى للجرعة
البول. في ٥-أوكسوبرولين مستوى قياس تشمل

	 فلوكلوكساسيلين• تتناول إذا كنت الصيدلي أو إبلاغ طبيبك الرجاء
والسوائل الدم في باضطراب الإصابة خطورة زيادة بسبب حيوي(، )مضاد

علاجه يتم أن يجب والذي الفرق الأنيوني( )الحماض الأيضي المرتفع
بالقصور الإصابة حالة في بصفة خاصة يحدث وقد وقت ممكن، بأسرع

البكتريا وسمومها في الدم، ما يؤدي والتسمم )عندما تدور الحاد، الكلوي
تناول وفي حالة المزمن، الكحول إدمان التغذية، سوء العضو(، تلف إلى

الباراسيتامول. من اليومية للجرعة الأقصى الحد
الصحي وخاصة  عن تاريخك أو الصيدلاني طبيبك على إخبار أيضاً حريصاً كن

خطيرة. مرضية حالة أي بسبب طبية لرعاية تخضع إذا كنت
والإرضاع الحمل

أو مرضعةً: حاملاً كنتِ إذا
عدم  جداً المهم من الدواء. استعمال قبل الصيدلاني أو طبيبك استشيري

ما الحمل الأخيرة من الشهور الثلاثة أسيد خلال ساليسيليك استعمال الأسيتيل
مضاعفات  أو للجنين يسبب مشاكل قد لأنه بشكل واضح الطبيب ذلك يطلب لم

الولادة. أثنأء
بانادول مايجرين كيف يتم تناول

)الشقيقة(•	 النصفي أجل علاج الصداع من
في ۲٤  قرصين مقدار مع كوب من الماء، ولا تتجاوز قرصين تناول البالغون:

بذلك. الطبيب لك سمح إذا إلا ساعة،
الطبيب. سنة: استشر ۱۸ الأعمار التي تقل عن

	 البسيطة.• أجل علاج الآلام والأوجاع من
كل ٦ ساعات، ولا  قرصين تناول ۱۲ سنة وما فوق: في عمر البالغون والأطفال

في ۲٤ ساعة. ۸ أقراص تتجاوز
الطبيب. استشر سنة: ۱٢ من الأقل الأطفال
من الماء مع كل جرعة. كوبًا كاملاً اشرب

فتناول  إليها. المشار الجرعة من تتناول أكثر لا الجرعة: زيادة تحذير من
أذية مثل خطيرة، صحية مشاكل يسبب قد الموصوفة الجرعة من أكبر كمية

زيادة الجرعة، اتصل بطبيبك فورًا أو بمركز مكافحة  في حال الشديدة. الكبد
تلاحظ  لم حتى ولو أيضاً وللأطفال ضرورية، السريعة العناية الطبية السموم.

أو علامات. أي أعراض وجود
)الشقيقة(: النصفي الصداع علاج أجل من تتناول بانادول مايجرين كنت إذا

الصداع النصفي  يخفّ لم إذا طبيك بانادول مايجرين واستشر تناول عن توقّف
غير / جديدة أعراض إذا ظهرت أو الأولى الجرعة بعد حدته إذا زادت أو

الآلام والأوجاع علاج أجل من مايجرين تتناول بانادول متوقّعة. إذا كنت
أو ٣  لمعالجة الألم أيام تتجاوز 10 لمدة تتناول بانادول مايجرين لا البسيطة:
وجود الأعراض  استمر إذا طبيبك. استشارة دون لمعالجة ارتفاع الحرارة أيام

طبيبك. استشر جديدة، أعراض ظهرت أو حدتها، زادت أو
بانادول مايجرين التي يسببها الجانبية التأثيرات هي ما

غير التأثيرات بعض أحياناً مايجرين بانادول يسبب أن يمكن الأدوية، بقية مثل
بعض الأفراد. فيها لدى المرغوب

مايجرين بانادول تناول توقف عن التالية، التأثيرات من أي من إذا عانيت
فورًا: طبيبك واستشر

	 تفاعلات تحسسية،•
	 السمع،• أو تراجع في الأذنين طنين
	 المؤلمة،• المنطقة أو تورَم احمرار
	 أو اضطرابها.• المعدة ألم زيادة أو استمرار

حدث  أنه تعتقد آخر جانبي تأثير أي لاحظت الصيدلاني إذا أخبر طبيبك أو
مايجرين. بانادول تناول بسبب

مايجرين بانادول تحفظ كيف
	 درجة مئوية.• 30 حرارته في مكان تتجاوز عبوات وأشرطة: لا تحفظه
	 مئوية• ٢٥درجة حرارته تتجاوز مكان في تحفظه لا اكياس:

العلبة الخارجية. المذكور على تاريخ الصلاحية انقضاء بعد تتناول الأقراص لا
عيونهم. وعن مرأى أيدي الأطفال عن متناول بعيداً احتفظ به

تصنيعه من قِبل تمّ
المتحدة الأمريكية الولايات / لنكولن . سي إن أي أس هاليون يو

لحق التسويق المالكة الشركة
سي، ل ل أس القابضة يو هاليون
المتحدة الأمريكية الولايات وارن،

٢٠٢٤ يوليو المعلومات: تحديث تاريخ
هاليون شركات مجموعة لصالح مملوكة/مرخصة العلامات التجارية

ان هذا دواء
خلافًا للتعليمات يعرضك صحتك واستهلاكه على يؤثر مستحضر الدواء أ.

للخطر
عليها وتعليمات  الاستعمال المنصوص وطريقة وصفة الطبيب بدقة ب • إتبع

الذي صرفها لك الصيدلاني
الخبيران بالدواء وبنفعه وضرره هما ج. فالطبيب والصيدلاني

نفسك تلقاء من لك العلاج المحددة مدة تقطع لا د.
طبية وصفة بدون صرف الدواء تكرر لا هـ

الأطفال متناول أيدي في الأدوية تترك لا
العرب الصحة مجلس وزراء

العرب الصيادلة واتحاد
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